

KÖRMEND – –AHOL MINDIG JÓ EGYÜTT LENNI



Fotók: Jámbori Tamás



KÖRMEND VÁROS ÖNKORMÁNYZATA

9900 Körmend, Szabadság tér 7.

Telefon: 94/592-900

Fax: 94/410-623

kormend@kormend.hu

www.kormend.hu



A projekt az INTERREG V-A Ausztria-Magyarország Program keretében, az Európai Regionális Fejlesztési Alap támogatásával, az Európai Unió és a Magyar Állam társfinanszírozásával valósult meg.



GAZDAG ÖRÖKSÉG, ÉRTÉKES JÖVŐ



KIS HÍJÁN NYOLCSZÁZ ÉVE...

Természet és épített környezet, évszázados kultúra, ember által teremtett összhangban – ez Körömend.

A város történelmi utcái, terei, a Batthyány-örökség – a magyar kastélyépítészeti egyedülálló értékeivel –, kiállításokkal, botanikai látnivalókkal, megannyi csodával ejti rabul az ide látogatót.

Évről-évre megrendezett közösségi események pezsdítik fel a hangulatot a Köröмени Napokon. A záró napi Szent István-vigílián pedig hagyományörző élménytábor, nemzetközi néptánc gála, csónakfelvonulás a Rábán, és a folyó feletti tűzijáték szórakoztatja a résztvevőket. A rendezvények elmaradhatatlan elemei a főző- bor- és egyéb gasztronómiai versenyek, valamint a gyermekprogramok.

Fiatalos stílusban, könnyűzenei előadókat vonultat fel a nyaranta megrendezett Alterába fesztivál. A köröмени kosárlabdameccsek hangulata felejthetetlen. Városi sport színpont az utcai kosárlabda a streetball és a Tavaszi Közös Napok.

A Rába, ez a vadregényes folyó, életre szóló élményt nyújt a vízi sportok szerelmeseinek, kerékpárosoknak, kirándulóknak egyaránt.

A komolyzenei Várkoncertek az igényes zeneértőket szólítják meg, az év végi időszakban pedig Adventi Kórusmuzsika csendül fel.

KÖRMEND - „A HELY, AHOL MINDIG JÓ EGYÜTT Lenni”. E HANGULATOS KISVÁROSBAN, AZ „EZER APRÓ CSODA FÖLDJÉN” TARTSON VELÜNK EGY FELEDHETLEN UTAZÁST!



VOR FAST ACHTHUNDERT JAHREN...

Natur und gebaute Umwelt, jahrhundertealte Kultur, vom Menschen geschaffene Harmonie - das ist Körömend.

Die historischen Straßen und Plätze der Stadt, das Batthyány-Erbe - einzigartige Werte der ungarischen Burgarchitektur -, Ausstellungen, botanische Sehenswürdigkeiten und viele Wunder ziehen den Besucher in ihren Bann.

Jährliche gemeinschaftliche Veranstaltungen schaffen eine einzigartige Atmosphäre an den Köröमेंd Days. Am Abschlusstag, der St.-Stephans-Mahnwache, finden die Besucher ihre Unterhaltung beim Traditionscamp, einer internationalen Volkstanzgala, einer Bootsparade auf und einem Feuerwerk über dem Fluss Raab. Unverzichtbare Elemente der Veranstaltungen sind Kochen-, Wein- und andere gastronomische Wettbewerbe sowie Kinderprogramme.

Im Sommer werden beim pulsierenden Alterába Festival Unterhaltungskünstler vorgestellt. Die Atmosphäre der Basketballspiele in Köröमेंd ist unvergesslich. Besondere urbane Sportarten wie Street-Basketball und Streetball beleben das Festival Gemeinsame Frühlingstage.

Die Raab, dieser wilde Fluss, bietet Wassersportlern, Radfahrern und Wanderern ein besonderes Erlebnis.

Die Schlosskonzerte mit klassischer Musik werden anspruchsvolle Musikkennner ansprechen und die Advent-Chormusik wird Ende des Jahres aufgeführt.

KÖRMEND - „WO ES IMMER GUT IST, ZUSAMMEN ZU SEIN”. MACHEN SIE MIT UNS EINEN UNVERGESSLICHEN AUSFLUG IN DIESES GEMÜTLICHE STÄDTCHEN IM LAND DER TAUSEND KLEINEN WUNDER!

NEARLY EIGHT HUNDRED YEARS AGO...

Nature and built environment, centuries-old culture, man-made harmony - this is Köröमेंd.

The city's historic streets and squares, the Batthyány heritage, unique values of Hungarian castle architecture, exhibitions, botanical sights and many wonders captivate the visitor.

Year by year community events charge the atmosphere with excitement at the Köröमेंd Days. And at the closing day, St. Stephen's Vigil, the entertainment includes a tradition camp, an international folk-dance gala, a boat parade on and fireworks over the river Rába. Indispensable elements of the events are cooking, wine and other gastronomic competitions and children's programs.

In the summer, entertainers are introduced at the vibrant Alterába Festival. The atmosphere of the basketball games in Köröमेंd is unforgettable. Special urban sports such as street basketball and streetball liven up the Festival Common Spring Days.

The Rába, this wild river, provides an amazing experience for water sports lovers, cyclists and hikers.

Classical Music Castle Concerts will appeal to discerning music connoisseurs and Advent Choir Music will be performed at the end of the year.

KÖRMEND - “WHERE IT IS ALWAYS GOOD TO BE TOGETHER”. JOIN US FOR AN UNFORGETTABLE TRIP TO THIS COZY LITTLE TOWN IN THE LAND OF A THOUSAND LITTLE WONDERS!

